

Afd. 3 Kronager

Referat fra afdelingsmøde d. 19.08.2021

Johanne Hjorth bød velkommen til afdelingsmødet da vores formand Yrsa Graversen var på ferie. Der var 9 lejemaal repræsenteret.

1. Valg af dirigent: Bo Lodbjerg
Valg af referent: Anni Thomsen
Valg af stemmetællere: Bo, Else og Johannes
2. Årets beretning: Johanne Hjorth fremlagde beretning for året som er gået. Beretning vedlagt som bilag.
Beretning godkendt.
3. Bo fremlagde regnskab og budget. Han oplyste, at de var blevet opmærksomme på, at der var sket en ændring ved fremskrivningen af budget, og det medførte, at det skulle vise overskud de næste mange år frem, så han foreslog, at vi lod overskuddet på 50879,00 kr. stå.
Huslejen vil være uændret for året 2022.
Regnskab og Budget blev godkendt.
4. Indkomne forslag: Afdelingsbestyrelsen foreslår, at der opsættes nye legeredskaber – legehus og rutsjebane. Ca. 50000kr. plus opstilling. Der er penge til det i regnskabet.
Afstemning: Ja 12 stemmer
Nej 6 stemmer
Forslaget vedtaget.
5. Valg af formand: Johanne Hjorth
6. Valg til afdelingsbestyrelsen: Elna Plougsgaard
7. Valg af 2 suppleanter: Else Bremer, Birte Olesen
8. Evt: Der blev opfordret til at den røde container bliver tømt, når den er fyldt op. I øjeblikket får den lov til at stå overfyldt i rigtig mange dage. Det medfører, at der bliver sat affald ved siden af den, og det er ikkw sådan at vi ønsker at Kronager skal fremstå. Benny vil tage hånd om det. Der blev også bedt om at papkasser klappes sammen, og at der bliver sorteret bedre – containeren er kun til brændbart – ikke til glas og dåser.
Benny oplyste, at han havde snakket med kommunen, så der kan blive bedre oversigtsforhold ved udkørsel fra Kronager til Herningvej. Kommunen var ikke indstillet på, at der skulle ændres noget.
Vedrørende fartdæmpning på Kronager: Benny arbejder med sagen og afventer at få kommunens godkendelse. Der blev foreslået en effektiv fartdæmpning.
Placering vil komme til at afhænge af, hvor meget de kommende molokker kommer til at fylde. Der skal tages hensyn til tømning af de kommende affalds Molokker.

Afd. 3 Kronager

Bestyrelsens Beretning fra august 2020 – 2021

Vores formand i afdelingsbestyrelsen Yrsa Graversen er på ferie, så jeg har lovet at aflægge beretningen for året som er gået.

Der har ikke været fælles aktiviteter så som fællesspisning – hyggeeftermiddage – sommerfest og julekomsammen. Alt har været aflyst p. g. af Corona.

Siden sidst har der været 6 flytninger.

Vi har haft 3 bestyrelsesmøder – hvor der har været et fast punkt – affaldssortering. Vi synes jo at vi har et godt system, hvor vi alle kan komme af med vores affald. Vi har vores genbrugsplads i skuret. Hvor vi kan sortere vores affald, og så bliver det kørt væk. Der er jo også en container til brændbart, men det kniber med at overholde det, der kommer alt i glas – husholdningsaffald o.s.v. Vi har snakket meget om hvordan vi alle kan blive bedre til at sortere. I vores små containere til dagrenovation bliver der smidt papkasser – aviser og ugeblade – det skal jo sorteres fra – det er bare en opfordring til alle om at blive bedre til at sortere.

Vi har fået robotplæneklippere 3 stk. og græsset bliver klippet hele tiden – vi har nok aldrig haft så pæne plæner. Derfor blev der også flyttet rundt på beplantningen, så de bedre kan komme rundt.

Der blev også kraftigt beskåret i vore buske ovre ved nr. 1- 4, og lagt flis ud under alle buske for at minimere ukrudtet. Vi synes at området ser pænt ud, nu er der jo også kommet nye skud på buskene.

Nu er omfugningen af hele afdelingen færdig – der mangler lige nogle fuger i gavle. Det rykker Inspektøren for (Benny)

Nye tiltag som skal laves – Gildesalen renoveres med beklædning på væggene, pudset falder af og der er revner i væggene.

Næste år skal trappeopgangene males og friskes op – Nogle opgange trænger mere end andre, men alle får en tur – det er der afsat penge til.

Vi har også snakket fartdæmpning – det arbejdes der videre med – Vi har også snakket om hvordan vi kan få en mere sikker udkørsel til Herningvej – Der er rettet henvendelse til politiet – men det er også en tung sag.

Der er blevet opsat skilt omkring parkering – da der ofte var ”fremmede” som brugte vores p. pladser selvom de ikke havde ærinde her i området. P.pladserne er forbeholdt beboere og deres gæster.

Der bliver sat kantsten langs græskanten ovre ved de lave huse, der har været problemer med at der parkeres på græsset.

Vi håber at vi igen kan komme i gang med vores sociale aktiviteter i løbet af efteråret. Jeg ved at Yrsa gerne vil stå for fællesspisning igen.

Jeg vil gerne sige tak til kontoret, servicemedarbejdere og det grønne personale for deres samarbejde i årets løb.

Jeg vil endvidere takke for samarbejdet i afdelingsbestyrelsen.

Jeg siger på vegne af afdelingsbestyrelsen tak for året som er gået til alle i afdelingen, og jeg håber at vi ses til de kommende arrangementer.